
Zápis z jednání Rady plemenné knihy starokladrubského koně 

v Kladrubech nad Labem, 20.2.2015 

 

Přítomní:  Tomáš Barták, Ladislav Dobrovský, Zdeňka Dyková, Ing. Jan Kaplan,  

Ing. Jiří Machek, Ing. Kateřina Neumannová, Ing. Zuzana Šancová 

Omluvení:  Ing. Zdenka Procházková, Eva Šimáčková 

Hosté:  Ing. Karel Regner  

 

PROGRAM: 

1. Ing. J. Machek: aktuální situace v Národním hřebčíně Kladruby nad Labem, s.p.o. 

2. Řád poplatků pro rok 2015 

3. termíny výkonnostních zkoušek a třídění v roce 2015 

4. stanovení komisí k jednotlivým chovatelským akcím 

5. různé 

 

V úvodu proběhla licentace hřebce Generalissimus Rarita XLII – 16, nar. 26.3.2009, který úspěšně 

absolvoval výkonnostní zkoušky pro starokladrubské hřebce již v roce 2013. Tento hřebec bude 

zástupcem kmene Generale – Generalissimus. 

Ad 1: 

Ing. Jiří Machek 

- aktuální situace v Národním hřebčíně Kladruby nad Labem, s.p.o. vzhledem k probíhající 

rekonstrukci hřebčína 

- plánovaná zeleň v areálu hřebčína 

- zpřístupnění hřebčína veřejnosti (otevření hřebčína) 

- příprava knihy o hlavních plemenících v hřebčíně Slatiňany 

 

Ad 2: 

- řád poplatků nezměněn oproti roku 2014 

 

Ad 3, 4: 

12.-13.5. Út – St – Výkonnostní zkoušky pro starokladrubské hřebce 

komise: Ing. Karel Regner, Zdeňka Dyková, Tomáš Barták, Ladislav Dobrovský, Ing. Jan Kaplan (náhradník: 

Eva Šimáčková) 

14.5. Čt – třídění ve Slatiňanech 

Komise: Ing. Kateřina Neumannová, Zdeňka Dyková, Ing. Jan Kaplan (náhradník: Ladislav Dobrovský) 



15.5. Pá – třídění v Kladrubech nad Labem 

Komise: Ing. Zuzana Šancová, Ing. Karel Regner, Eva Šimáčková (náhradník: Ing. Kateřina Neumannová) 

 

Pozn.: další jednání Rady PK 12.5. po ukončení prvního dne výkonnostních zkoušek (16.00hod) 

 

Ad 5: 

- navržen ke schválení Radou PK byl mírně poupravený formulář k praktickému lineárnímu popisu 

tělesné stavby starokladrubských koní 4-letých a starších (přiložen k zápisu) 

- PRO hlasuje: Ing. Jiří Machek, Ing. Kateřina Neumannová, Ladislav Dobrovský, Tomáš Barták, Ing. 

Jan Kaplan, Ing. Zuzana Šancová 

- hlasování se zdržela Zdeňka Dyková   

 

Pozn.: body 2,3 a 4 byly členy Rady PK jednohlasně odsouhlaseny 

 

 

Zapsala: Ing. Zuzana Šancová 

 

Schválil: Ing. Jiří Machek – předseda Rady PK  


